
 

Stričak: Nikada bolji izbori za HDZ u prvom krugu jer ovo je bio mandat 

rezultata, a građani su to prepoznali i nagradili! 
19.05.2025. 

 

 

Nakon prvog kruga lokalnih izbora, dosadašnji župan Varaždinske županije i 

kandidat za novi mandat, HDZ-ov Anđelko Stričak koji je u prvom krugu osvojio 

38,35 posto glasova, na konferenciji za medije u ponedjeljak zahvalio je svim 

biračima, posebno onima koji su prepoznali politiku rezultata i truda za sve ljude. 

 

- Nikada nisam dijelio ljude po političkim bojama, nikada ni općine ni gradove. 

Čestitam svim gradonačelnicima i načelnicima koji su osvojili mandat u prvom krugu, 

bez obzira kojoj političkoj opciji pripadali. Važni su nam svi ljudi, svaki kraj 

Varaždinske županije, svaka općina i svaki grad. A kada pogledamo rezultate 

jučerašnjih izbora, naglašavam da nikad HDZ nije ostvario ovako dobar rezultat u 

prvom krugu kao sada - istaknuo je Stričak. 

 



HDZ je prema službenim rezultatima ostvario pobjedu u 10 općina i gradova, HNS u 

četiri, SDP i Nezavisna platforma Sjever također imaju po dvije pobjede, HSLS 

jednu, dok su u četiri sredine pobijedili nestranački kandidati. U pet sredina, 

uključujući Ivanec i Maruševec, slijedi drugi krug. 

 

- U Ivancu je naš kandidat Zdenko Đuras, a u Maruševcu Damir Makovec. Pozivam 

sve članove i simpatizere da se maksimalno angažiraju i daju im podršku. Bez obzira 

slagao se netko sa mnom ili ne, rezultati ovog mandata su više nego vidljivi. 

Investicije su se provodile u svakoj općini i gradu, osobito u Varaždinu, gdje smo 

proveli projekte vrijedne više od 110 milijuna eura. Ovo je bio mandat rezultata - 

rekao je Stričak. 

 

Dodao je kako su ulaganja bila usmjerena u sve sfere društva, od obrazovanja, 

zdravstva, gospodarstva, komunalne infrastrukture, do zaštite okoliša. 

 

- Najviše investicija bilo je upravo u obrazovanju. Na početku kampanje govorili smo 

o 164 investicije vrijedne 102 milijuna eura, a sada ih je 170, u vrijednosti 105 

milijuna eura. Pripremili smo i 17 projekata za dogradnju sportskih dvorana. Trenutno 

dograđujemo tri škole, a energetski obnavljamo još tri. Cilj je omogućiti 

jednosmjensku nastavu u svim školama - poručio je. 

 

Najavio je i buduće projekte, kao što su formiranje srednjoškolskog centra u 

Hallerovoj aleji i tehno mreže za jačanje poduzetništva mladih u školi u Svetom Iliji. 

Kazao je i da je u području predškolskog odgoja, u posljednjih nekoliko godina 

izgrađeno ili dograđeno 30 vrtića, što vidi kao ključnu demografsku mjeru. 

 

- Ti vrtići, uz radna mjesta, školu i stan, čine temelj opstanka zajednice. Prije 

nekoliko tjedana objavljeno je da je Varaždinska županija regija s najvećim 

interesom za kupnju nekretnina, što jasno pokazuje da mladi iz drugih dijelova 

Hrvatske žele živjeti ovdje – naglasio je Stričak. 

 

Posebno je istaknuo i da je u zdravstvu realiziran investicijski ciklus vrijedan 150 

milijuna eura. 

 



- Samo sedam najvećih investicija obuhvaća izgradnju OHBP-a, Spinalnog centra, 

centralnog operacijskog bloka, nove zgrade Zavoda za javno zdravstvo, obnovu 

Minerve, bolnice u Novom Marofu i uskoro u Klenovniku. Osigurali smo i 260 

specijalizacija za mlade liječnike jer želimo da svi naši građani dobiju potrebnu 

zdravstvenu skrb ovdje kod nas - rekao je. 

 

Istaknuo je i da je posebna pažnja posvećena i osobama treće životne dobi  

podsjetivši da je Varaždinska županija prva u Hrvatskoj realizirala status županije - 

prijatelja zlatne dobi.  

 

-  Sve što smo odrađivali, poduzimali, odrađivali smo u suradnji s našim 

umirovljenicima. Pred nama je još izgradnja novog doma umirovljenika te dnevnih 

centara, tamo gdje načelnici i gradonačelnici pokažu interes. Svuda će se županija 

na tu njihovu inicijativu odazvati, a isto tako, u planu nam je uspostava veteranskog 

centra za naše branitelje. Također, socijalnim planom je predviđeno da Županija 

formira centar podrške za umirovljenike, te sve naše građane, gdje će moći na 

jednom mjestu dobiti sve informacije o tome koja prava imaju i gdje ih mogu ostvariti. 

- dodao je Stričak. 

 

Kad je riječ o prometnoj i komunalnoj infrastrukturi, istaknuo je kako županija želi biti 

„županija koja teče, a ne stoji, koja povezuje, a ne razdvaja“. 

 

- Upravo zbog toga je pokrenuto zaista mnogo investicija vezanih uz naše 

prometnice. Ona koja je trenutno u žiži, to je zasigurno izgradnja brze ceste od 

Varaždina prema Krapini, priprema istočne obilaznice Varaždina, tj još jednog 

prometnog traka, a isto tako u pripremi je izgradnja podravske magistrale. Tome 

trebamo pridodati zaista jak investicijski ciklus u gospodarstvu, ali i u zaštiti okoliša. 

Proglašenje Parka prirode Zagorske gore, revitalizacija arboretuma Opeka, zatim 

izgradnja Regionalnog centra Piškornica jako dobro napreduju. Riječ je o cijelom 

nizu investicija na koje su naši građani čekali ne godinama, nego desetljećima. 

Upravo stoga smatram da je jučerašnja podrška bila velika, da su upravo zbog toga 

birači nagradili sve naše kandidate i liste i u novom mandatu ćemo sve ovo što je 

sad u tijeku, što smo zacrtali, sve ono što smo u našem predizbornom programu 

najavili, sasvim sigurno realizirati – naglasio je Stričak te za kraj poručio: 



 

- Imamo sjajne načelnike, gradonačelnike surađujemo sa svima, imamo sjajne 

timove koji provode projekte i siguran sam u uspjeh! 

 

Novinarima su se obratili i kandidati koji su ili osvojili mandate ili ušli u drugi krug 

izbora, a jedan od njih je Damir Makovec, HDZ-ov kandidat za načelnika Maruševca. 

Zahvalio je svim mještanima koji su dali svoj glas njemu i njegovoj listi. 

 

- Vjerujem da imamo veliku priliku da nakon 1999. godine HDZ ponovo preuzme 

vlast u Maruševcu. Vjerujem da su ljudi spremni na promjene i da će tako i odlučiti – 

kazao je Makovec. 

 

Darko Žugčić koji je odnio uvjerljivu pobjedu u prvom krugu izbora te će u naredne 

četiri godine biti načelnik Općine Breznički Hum, zahvalio je sadašnjem i budućem 

županu Stričaku na podršci te dodao: 

 

- Nakon četiri mandata, ponovo smo dobili priliku i povjerenje ljudi da vodimo našu 

općinu. Pred nama je sada velika zadaća, a to je opravdati povjerenje svih naših 

stanovnika i učiniti Breznički Hum ljepšim i snažnijim. 

 

HDZ-ov Martin Pintarić ušao je u drugi krug izbora za načelnika Klenovnika, a Is 

staknuo je da je njihov program rada ostvariv te da će ga i ostvariti. 

 

- Zahvaljujem svim mještankama i mještanima koji su dali podršku našem županu. 

Vrlo je bitno da izađu na izbore u drugom krugu, da ponovo pružimo podršku našem 

županu jer nam je bitno da naša općina ima potporu za realizaciju daljnjih projekata 

– izjavio je Pintarić. 

 

U drugi krug izbora za gradonačelnika Ivanca je ušao Zdenko Đuras koji je istaknuo 

da HDZ nikada u povijesti nije ostvario tako dobar rezultat u tom gradu. 

 

- To nam je na neki način pokazatelj da su u Ivancu u zraku promjene i da građani 

Ivanca te promjene priželjkuju, a na nama je da u buduća dva tjedna odradimo još 

nekoliko konzultacija. Razgovaramo sa sugrađankama i sugrađanima i prvog lipnja 



to definitivno i potvrdimo. Naravno, puna podrška i našem sadašnjem i budućem 

županu jer bez njega nema ničega, stoga mu svi dajemo punu podršku. Mislim da u 

gradu Ivancu nikada nije bila tolika podrška, a osjeća se da će biti još i veća, tako da 

vjerujem da ništa drugo ne dolazi u obzir, osim pobjede u drugom krugu – zaključio 

je Đuras. 







  

 

 

 


